
Powracają pogłoski dotyczące nabycia Korony
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Kilka miesięcy temu mówiło się o chęci Romy dokupienia Korony Kielce i

zrobienia z zespołu polskiej ekstraklasy klubu satelickiego, w którym

mogliby ogrywać się głównie młodzi piłkarze opuszczają Primaverę.

Wczoraj w polskich mediach pojawiły się kolejne doniesienia. 

 

Jak podał internetowy portal Przeglądu Sportowego, na ostatniej sesji rady miasta

przyznano Koronie 2,8 mln złotych dotacji (około 700 tysięcy euro), na wniosek

Andrzeja Syguta, wiceprezydenta Kielc. Sygut powiedział również: "Na poprzedniej

sesji rady miasta jeden z radnych zarzucał nam, że informacje o nowym inwestorze

są nieprawdziwe. Były dwie poważne oferty, jedna z nich poprzedzona audytem.

Niestety nie udało się jej zrealizować". 

 

Sygut pokazał również list, który przybył z Rzymu, podpisany przez adwokata,

Gianlucę Di Carlo: "Roma ma zamiar zainwestować w Koronę Kielce. Oczywistym

jest, że owe zainteresowanie przełoży się na zakup akcji, ponieważ to jedyna

możliwość. Owa oferta może nie wydawać się przekonująca dla miasta Kielce.

Zwracamy się do rady miasta o odblokowanie finansowania klubu. Mamy nadzieję

na szybkie przybycie kogoś do Rzymu, aby negocjować i zamknąć porozumienie". 

 

Sygut potwierdził ponadto, że otrzymał pisemne potwierdzenie zainteresowania ze

strony dyrektora sportowego Romy, Waltera Sabatiniego. Prezydent Kielc, przyznał

w połowie maja, że Sabatini wizytował klub przy okazji meczu ligowego: "Dyrektor

sportowy Romy złożył wizytę". Sygut z kolei miał dać do zrozumienia, że Roma

zainicjowała finansowy audyt Korony.
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